
 
 

 

 

           Oslo 10.04.2024  
Protokoll  
 
Styremøte #3/2024 – 10.04.2024 
Teams 
 
Til stede:  
President     Mona Adolfsen  
Visepresident    Eivind R. Solberg  
Styremedlem  bredde   Anna Solberg  
Styremedlem Teknisk kunstløp  Christine Isaksen 
Styremedlem Teknisk hurtigløp  Roar Eriksen 
Styremedlem Teknisk kortbane  Christian Pedersen  
Styremedlem    Frode Bøhm 
Styremedlem     Aurora Heim  
Varamedlem bredde    Sissel Borgen 
Varamedlem Teknisk hurtigløp Jan Benny Nyborg  
Varamedlem styret    Helene Myksvoll 
Generalsekretær    Håkon Dahl 
 
Forfall: 
 
 
Varamedlem Teknisk kortbane  Stian Bjørge 
Varamedlem Teknisk kunstløp  Espen Røtterud Runås 
 
 
Protokollfører: Håkon Dahl  

 

Agenda: 

 

14/2024 – Godkjenne protokoll fra styremøte 2/2024 

Vedtak: 

Protokoll fra styremøte 2/2024 godkjennes 

 

15/2024 – Status forbundsgrupper 



 
 

 

 

Forbundsgrupper kunstløp er allerede tatt ut, og publisert. For hurtigløp og kortbane er det mål om å 

ha lagene klare medio april.  

Til orientering 

 

16/2024 – Ledermøte 2014 

Forslag program. 

Fredag:  
13.00 – Lunch styre 
14.00 - Styremøte 
18.00 – Velkommen ved Mona 
18.15 – ISU Congress ved Mona 
18.30 - Regnskapsgjennomgang 2023 ved Håkon 
18.45 – Pause 
19.00 – Toppidrett i NSF ved Petter 
20.30 - Middag 
Lørdag:  
08.30 - Org.utvikling ved Eivind 
09.30 – Anlegg ved Frode 
11.00 – Befaring Valle Hovin ved Henning 
12.00 – Lunch 
13.00 – Bærekraft og World Ice skating day ved Daria 
13.30 – Status Paraidrett ved Magnhild 
13.40 – Valgkomiteen ved Kari Amble 
13.50 – Status kortbanesatsningen ved Christian 
14.00 – Spørsmål, innspill 
14.30 – Seksjonsmøter ved teknisk komite-ledere 
17.30 – Takk for nå 
 
Vedtak: 

Program som over vedtatt 

 

17/2024 – Status Vikingskipet 

Mona har gjennomført møte med styreleder i HOA for å finne en løsning på utfordringer knyttet til 

betaling for den ikke-inngåtte brukeravtalen for 22/23 og VM2025.  

KUD og Hamar kommune skal gjennomføre et møte i løpet i våren for å se på ny 

nasjonalanleggsavtale.  

Til orientering 



 
 

 

 

 

18/2024 – ISU-congress 

Enkel gjennomgang av enkelte forslag. De ulike tekniske komiteene går gjennom forslag relatert til 

sin gren. 

Til orientering 

 

Evt.  

Clarance 

1. Hvor lenge må løper ha bodd i Norge før løper kan søke Clearance? 
2. Hvor lenge skal en norsk løper få karantene hvis løper søker seg over til andre nasjoner? 
3. Økonomi rundt bytte av nasjon 

 
Vedtak: 

Vi fastsetter en komite som behandler denne tematikken og kommer med en innstilling til neste 

styremøte, bestående av Christine, Espen, Christian og Lise fra adm + en fra hurtigløp.  

 
Kjønn 
I forhold til kjønn og evt kjønnsskifte for bredde forholder vi oss til NIFs reglement.  

 
3.-4. mai – Ledermøte med styremøte i forkant 

19. juni – Teamsmøte 18.30 

 

ISU-congress 10.-14. juni 

 


